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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úri

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Agrárminisztériumot vezető miniszterhez

,,Maffiahálózat a kutyatenyésztésben?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!
Az állatok védelméről és kíméletéről szóló 1998. évi XXVIII. törvény 6. § (1) bekezdése
szerint az állatnak tilos indokolatlan vagy elkerülhető fájdalmat, szenvedést vagy sérülést
okozni; így különösen az állatot nem szabad kínozni, [ ... ] teljesítőképességét felismerhetően
meghaladó teljesítményre kényszeríteni. Úgy tűnik, hogy Magyarországon is egyre
nagyobb méreteket öltött az ún. ,,szaporító maffia", amely abszolút nincs tekintettel az ebek
teljesítőképességét meghaladó teljesítményre
Kérem, engedje meg, hogy az index.hu internetes hírportálról néhány sort idézzek, ezzel az új
problémával kapcsolatban: ,,Két holland nő, anya és lánya tartotta borzalmas körülmények
között egy barcsi házban azt a több mint száz tacskót, akiket a rendőrség segítségével
állatmentők menekítettek ki a minap [ ... ] a lefoglalt papírok azt a gyanút erősítik, hogy a két
nő szaporításból élt, azaz a kutyákat eladásra tarthatta ... "
Konkrét maffiamódszerekkel dolgoztak, hiszen ahogyan a cikk is kiemelte: ,, nulla forint
befektetéssel kerestek sok pénzt ... " Egyáltalán nem tájékoztatták a leendő vevőket az állatok
életkoráról és egészségi helyzetükről. Ezzel pedig sikeres aknamunkát visznek véghez a
becsületes tenyésztőkkel szemben, akik ,,sokat költenek jó minőségű tápra, állatorvosra,
genetikai vizsgálatra, különféle hazai és külföldi versenyekre viszik a jó körülmények között
tartott kutyákat"



Ezek a szaporítók tökéletes összhangban működnek a hamisítókkal és korrupt, becstelen
állatorvosokkal, akik nem lehetnek méltóak hivatásukra. A cikk konkrét esetről is beszámolt
az Egyesült Királyság területéről, ahol éppen egy magyar orvos bukott le, az illegális
szaporítás és csempészet miatt, jutalma: ,,270 óra közmunka, tíz évre eltiltották a hivatásától
és milliós összegű kártérítést kellettfizetnie a becsapott vevőneR'.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy:
A Kormány milyen szankciókkal kíván fellépni azon szaporítók ellen, akikkel
szemben már több országban is volt hasonló jellegű eljárás?
A Kormány, hogyan kívánja segíteni a kutyamenhelyeket, amelyeknek
rendkívüli anyagi megterhelést jelent a szaporítóktól elkobzott ebek
elszállásolása, vakcinázása és ivartalanítása?
A Kormány milyen intézkedéseket tesz meg annak érdekében, hogy a
szaporítók még idejében ki legyen szűrve, és a becsületes tenyésztők további
károkat ne szenvedjenek?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018.10.15.
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